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му предадат дарението, събрано от 
българите – членове и приятели на 
най-голямото родно сдружение на 
територията на Чехия. На тази сре-
ща са били договорени и съвместни 
инициативи във връзка със Събора, 
който би трябвало да протече още 
по-тържествено и да бъде посветен 
на 40-годишнината от поставянето 
на паметната плоча на Светите братя 
Кирил и Методий в района на архе-

ологическите открития на старосла-
вянското селище, дело на нашето 
сдружение в Бърно.

Оживени спорове и дискусии 
предизвика Трета точка от Дневния 
ред, но в крайна сметка се оформи 
мнението, че Отчетно-изборното за-
седание на Съвета трябва да протече 
до края на март 2022 г. 

След като получи думата, г-жа К. 
Илиева информира накратко Съве-

та на председателите за участието си 
в XVI-та световна среща на българ-
ските медии и за значимата награда, 
която ръководеното от нея списа-
ние „Роден глас“ получи от НДФ „13 
века България“.

Когато обсъжданията по Днев-
ния ред приключиха, присъстващите 
имаха възможност да се порадват на 
дългоочакваната среща и да споделят 
своите планове за бъдещето.  ◆
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Отчетно-изборно събрание 
на сдружението в Кладно
На 13 ноември, в Актовата зала на Общината в гр. Кладно се проведе Отчетно-изборно събрание на сдру-
жение „Георги Победоносец“. Присъстваха 17 от 33-ма членове на дружеството, което даде възможност 
събранието да бъде проведено съгласно Устава. Официален гост на събитието бе г-н Кирил Беровски, 
председател на АБС в ЧР, организация, в която членува и горепосоченото сдружение. 

Преди началото на ра-
ботната част, г-жа 
Надя Карамфилова, 
председател на сдру-
жението, запали свещ 

в памет на двама членове-чудесни и 
уважавани сънародници, починали 
от началото на 2021 г. – Георги Атана-
сов и Михаил Андреев (Дядо Мишо). 

Събранието бе водено от г-жа 
Карамфилова и протече при следния 
Дневен ред:

1. Отчет на дейността на сдруже-
нието от началото на 2018 г. до мо-
мента.

2. Обсъждане на размера на член-
ския внос.

3. Избор на ново ръководство.
4. Съборът в Микулчице през 

2022 г.
5. Разни.
По първа точка бе изслушан 

докладът на г-жа Карамфилова: 
„Връщам се назад към 2018 г., кога-
то бяхме избрани като членове на 
ръководството. За този период от-
празнувахме заедно рождени дни и 
коледни празници, три Баби Мар-
ти и три пъти Националния праз-
ник на България – 3 март; два пъти 
Великден, третият път, поради ка-

рантината заради коронавирусната 
епидемия, Ви посещавах аз по домо-
вете с козунаци и боядисани яйца. Не 
пропуснахме Деня на детето, заедно 
бяхме на театър и на екскурзии до 
Чешки Крумлов и Орлик, Хлубока 
над Вълтавоу и Табор с подкрепата 
на Общината в гр. Кладно. С голям 
интерес през септември 2019 г. бе по-
срещната фотоизложбата на Жорж 
Чамов. Пътувахме до Микулчице за 
Традиционния събор на българите, 
организиран от АБС в ЧР, като в кул-
турната част посетихме замъците в 
Леднице и Валтице. През лятото на 

2020 и 2021 г. предпочетохме разход-
ките на открито в обичания Горски 
парк „Лапак“ – Кладно, който пред-
лага на присъстващите прохладна 
сянка, чист въздух и възможност за 
приятна почивка.

По Втора точка от Дневния ред 
единодушно бе гласувано членски-
ят внос да не се променя, а да ос-
тане, както е заложен в Устава: 240 
крони за работещите и 120 крони за 
пенсионерите.

По Трета точка бяха предложени 
две възможности – да остане старото 
ръководство или да бъде избрано на-

Предколедната трапеза бе богата, но преди да бъде почетена, 
сдружението в Кладно проведе своето Отчетно-изборно събрание
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пълно ново такова. Няколко членове 
на сдружението споделиха мнението 
си, че са изключително доволни от 
старото ръководство и предложиха 
то да остане да върши своята работа 
и през следващия мандат. Предложе-
нието бе гласувано със 17 гласа „за“, 
без „против“ или „въздържали се“. 

Ръководството на сдружение „Ге-
орги Победоносец“, гр. Кладно оста-
ва в следния състав:

Управителен съвет
Председател: Надя Карамфилова
Членове:
1. Галина Неделчева, зам.-предсе-
дател
2. Гинка Каскоунова

Ревизионна комисия
1. Анчо Маринов
2. Александър Асенов
3. Елисавета Максимова
По Четвърта точка – Съборът в 

Микулчице – стана ясно, че той ще се 
проведе на 22 май 2022 г., а културна-
та програма тепърва ще се уточнява.

По Пета точка бе дадена думата 
на г-н К. Беровски, който информира 
членовете на сдружението за отми-
налото дело пред Върховния съд на 
Чехия относно казуса „Българският 
дом в Прага“ и проведения предиш-
ния ден в гр. Усти над Лабем Съвет на 
председателите. Г-жа Илиева инфор-
мира присъстващите за престижната 

награда, спечелена от сп. „Роден глас“ 
и за предстоящото издаване на Пра-
вославен календар за 2022 г.

След изслушване на всички из-
казвания, поради изчерпване на 
Дневния ред, събранието бе закрито 
и дойде ред на богата почерпка, под-
готвена от Надя и Гинка; на снимки 
за спомен; опитване на българска ра-
кийка и домашна туршийка; на слад-
ки приказки между хора, които имат 
желание да се виждат и да комуники-
рат помежду си въпреки тежката за 
всички хора ситуация.

Срещата завърши с пожелание за 
светли празнични дни и скорошни 
нови поводи за празнуване.  ◆

Текст и сним
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. Белков

С добро настроение премина 
бърненската предколедна среща
За съжаление, поради сложната епидемиологична обстановка, вече втора година Бърненското сдружение 
няма възможност да организира Никулденската вечеринка, имаща почти седемдесетгодишна традиция в 
южноморавския град. През годините събитието събираше много сънародници, музиката и хората не спи-
раха до късно през нощта; канеха се изпълнители от България – да се надяваме, че тези чудесни времена 
скоро ще се върнат!

С цел гарантирането на 
максимална сигурност 
на членовете на сдру-
жението и спазване на 
правителствените мерки 

за ограничаване на ковидепидемия-
та, на 11 декември, ръководството на 
Бърненското сдружение организира 

вечеря в ресторант „Рубин“, където 
се събраха 26 членове. 

Всички бяха с добро настроение и 
радостни, че са се видели след толко-
ва дълго време на ограничения. Няма 
как да не се отбележи, че на членове-
те на сдружението липсваше жиз-
нерадостната програма на децата от 

Българското неделно училище.
Разделиха се с надеждата, че ще 

се срещнат отново през февруари за 
годишното събрание на сдружение-
то и ще имат възможност да органи-
зират пролетна вечеринка по повод 
Националния празник на България 
– Трети март.  ◆

Крум Митов, Вера Витопилова, Кирил Кръстев, Георги Георгиев Асия Атанасова и д-р Атанас Белков


